
Presidium
(16-21524\.....)

Verslag
Datum : dinsdag 20 december 2016
Tijd : 19.30 uur
Plaats : burgemeesterskamer gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : dhr. H.H. de Vries (waarnemend burgemeester), dhr. J.G. van Maanen (SGP), mw. P.
van Kuilenburg (GBN), dhr. C.F. van Wendel de Joode (VN), dhr. drs. S.L.T.A.J.
Nouwens (VVD), dhr. A.C. Hakkert (CDA), dhr. R. van de Wardt (PvdA), dhr. K.G.
Steenbergen (raadsgriffier) en de heer A.W. Boot (plaatsvervangend raadsgriffier).

Afwezig : mw. H.B. Challik (PvdA).

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. De heren Van 
Maanen en Van Wendel de Joode komen iets later.

2. Vaststelling agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

3. Verslag van de vergadering van 8 november 2016, inclusief actielijst

Naar aanleiding van:
Mevrouw Van Kuilenburg merkt op dat er op pagina 3 niet is vermeld dat de heer 
Nijhoff tegen was op het naar voren halen van de beide bestemmingsplannen 
(Ammanswal en Mackaylaan) en agendering van onderwerpen waarvan er in het 
Presidium geen concept-raadsvoorstellen beschikbaar zijn.
Mevrouw Van Kuilenburg geeft aan dat de discussie over de Interpellatie op pagina 
4 bedoeld was in het kader van het Veegplan om dat geagendeerd te krijgen.
De raadsgriffier meldt dat het Veegplan ter vaststelling zal worden voorgelegd in de 
raadcyclus van februari 2017.
Burgemeester De Vries vult aan dat het voor fracties dan mogelijk is om het 
voorliggende besluit te Amenderen en daarvoor hoeft geen Interpellatie te worden 
gebruikt.

Het verslag is ongewijzigd vastgesteld en de Actielijst wordt geactualiseerd!

4. Ingekomen stukken en mededelingen

Ingekomen stukken
• Rivierverruiming en dijkversterking Varik-Heesselt en Tiel-Waardenburg: de 

heer John Janssen geeft mondeling een toelichting op het spoorboekje voor 
het proces ten behoeve van de besluitvorming over de MIRT-verkenning 
voor beide projecten en besluitvorming over de gebiedsvisie Varik-Heesselt.
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Verzoek

Afspraak

Afspraak

Actie

◦ Duidelijk is geworden dat de Raad wel bevoegdheden heeft m.b.t. de 
besluitvorming over de Gebiedsvisie, maar geen bevoegdheden heeft 
t.a.v. de MIRT-verkenning.

◦ De planning is erop gericht om beide trajecten synchroon (parallel) te 
laten lopen en dat, ter voorbereiding op de besluitvorming over de 
Gebiedsvisie, het wenselijk is om met een raadsadviesgroep te werken.
▪ Deze raadsadviesgroep kan bestaan uit vertegenwoordigers vanuit 

alle fracties, die als selecte (klankbord-)groep aan de voorkant 
meedenken om snellere stappen te kunnen maken richting 
besluitvorming. Deze werkvorm heeft al bewezen goed te werken 
(bijvoorbeeld de klankbordgroep Varik-Heesselt).

▪ De fractievoorzitters staan niet allemaal direct te juichen over het 
instellen van zo’n raadsadviesgroep en koppelen dit verzoek nog 
terug in de eigen fractie.

▪ Wel zijn ze allen van mening dat het verhaal van vanavond in breder 
verband openbaar moet worden verteld aan de raad- en 
commissieleden, maar zeker ook aan de inwoners. Het dient duidelijk  
te zijn voor iedereen waar de raad wel/niet over gaat!
• Voorstel: uitleg in een Beeldvormende vergadering in het begin 

van 2017!
◦ Terugkoppeling vanuit de Stuurgroep MIRT-verkenning door onze 

vertegenwoordiger (wethouder Kool) dient een vast agendapunt te 
worden bij de “mededelingen”, waardoor de raad permanent 
geïnformeerd blijft wat er binnen de stuurgroep wordt besproken en 
besloten

• Landelijke vereniging van Wereldwinkels: wordt uw gemeente ook een 
Fairtrade-gemeente?
◦ Er is afgesproken om hierover nu de discussie niet aan te gaan binnen de  

Raad. Zodra de nieuwe gemeente vorm krijgt is het wellicht een geschikt 
moment. De brief wordt nu voor kennisgeving aangenomen.

• Raadslid.Nu: herfstbrief en ledenwerving.
◦ De brief is voor kennisgeving aangenomen.

• Overnemen iPad(s): er is een verzoek binnengekomen van de heer Van 
Wendel de Joode om bij het vertrek als raadslid zijn iPad van de gemeente te 
mogen overnemen. Ook de heer Van Maanen heeft een eigen iPad 
aangeschaft en heeft de iPad van de gemeente buiten gebruik gesteld.
◦ Er is een discussie ontstaan over het feit dat er maandelijks € 10,00 

wordt ingehouden ter vergoeding van het gebruik van de iPad,waardoor 
deze dus het bezit zou zijn van de gebruiker na beëindiging van de 
raadsperiode.
▪ De raadsgriffier zal dit uitzoeken en daarna met de raad- en 

commissieleden communiceren.
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Afspraak

Mededelingen
De raadsgriffier geeft aan dat hij vandaag een email heeft ontvangen van de 
gemeentesecretaris, waarin deze aangeeft dat er opnieuw meerwerkkosten van liefst 
€ 10.000,= door Deloitte in rekening worden gebracht voor de afronding van de 
controle jaarrekening 2015. Het totaalbedrag voor de controle over 2015 komt 
daarmee op € 63.100,=. Een absurd bedrag natuurlijk voor de controle van de 
financiële bescheiden van een kleine gemeente. Daarbij vind hij het nog steeds raar 
geregeld, dat financiële gesprekken met de Accountant door de gemeente alleen door 
de gemeentesecretaris gevoerd worden, terwijl de accountant in opdracht van uw 
Raad werkt. De Auditcommissie wordt daarna wel van de uitkomsten in kennis 
gesteld maar is nooit in staat om aan de voorkant (bij) te sturen.
Na discussie in het Presidium wordt afgesproken dat de raadsgriffier in het vervolg 
aanschuift bij de gesprekken tussen de accountant en de gemeentesecretaris.

5. Conceptplanning raadcyclus 2017-01, versie 13 december 2016

Concept-planning:
• alle raadsvoorstellen zijn bij de Griffie binnen voor behandeling in deze 

cyclus.

Actie Het Presidium kan zich vinden in de concept-agenda’s en geeft de raadsgriffier 
opdracht om deze verder uit te werken!

6. Evaluatie & vooruitblik

Raadcyclus 2016-12
Geen op- en/of aanmerkingen over gemaakt.

7. Wat verder ter tafel komt

7.1 Rekenkamercommissie Neerijnen

Afspraak

Mevrouw Van Kuilenburg zegt de stukken te hebben doorgenomen en concludeert 
dat het geen goede zaak is om de Rekenkamercommissie te laten voortbestaan uit 1 
persoon. Wachten op de ontwikkelingen en besluitvorming over GNL en daarna 
bezien of er alvast 1 rekenkamer voor de 3 gemeenten kan worden benoemd.
De heer Nouwens sluit zich hierbij aan. Ook hij is van mening dat we beter in GNL-
verband een rekenkamer kunnen benoemen.
De heer Van de Wardt wenst ook te wachten op de ontwikkelingen binnen GNL.
De heer Van Wendel de Joode ziet ook graag een nieuwe rekenkamer benoemd 
voor de GNL-gemeenten.
De heer Hakkert lijkt het ook verstandig om dit in GNL-verband op te pakken.
De heer Van Maanen denkt dat het verstandig is om de rekenkamercommissie 
Neerijnen nog even slapend te laten zijn en in de tussentijd in GNL-verband naar 
een oplossing te zoeken.
In overleg met de gemeenten Geldermalsen en Lingewaal komen tot één 
Rekenkamer GNL en dat daarna ter besluitvorming voor te leggen aan de raad.
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7.2 Vergaderingen in maart 2017

Toezegging

Burgemeester De Vries legt de gevolgen uit van de toezicht door de provincie na de 
besluitvorming over GNL in maart 2017. Na maart 2017 zal de provincie 
goedkeuring moeten hechten aan nieuw beleid en grote uitgaven.
De heer Van Wendel de Joode vraagt naar de beslissing door de raad op de rotonde 
Hellouw. Die kwam niet als zodanig terug in het overzicht bij de 
begrotingswijziging.
Burgemeester De Vries zegt dat de raad heeft besloten dat die rotonde er moet 
komen. Ook de provincie heeft het als zodanig geïnterpreteerd.
De heer Van Maanen vraagt of de raad niet in het begin van 2017 een overzicht kan 
ontvangen van alle beleid die er binnen de gemeente is, zodat nog tijdig hierop 
geanticipeerd kan worden als dat nodig mocht zijn.
Burgemeester De Vries geeft aan dat een dergelijk overzicht al in de Beeldvormende 
vergadering van februari 2016 is gepresenteerd door mevrouw Vonk in de Burcht 
van Haeften te Haaften. Dat overzicht is er dus, kan nog worden aangevuld met het 
vastgestelde beleid uit 2016 en zegt toe dat dan in een Informatienota halverwege 
januari 2017 aan de raad  te zullen verstrekken.

7.3 Raadbijeenkomst doorspreken afwijkingen op de advisering ODR

Afspraak/
Actie

Burgemeester De Vries heeft in de raadsvergadering van 15 december 2016 aan de 
heer Veeken toegezegd, om een raadbijeenkomst te organiseren waarin eens de 
afwijkingen in de besluitvorming door het college op de advisering vanuit de ODR 
met elkaar doorgesproken kunnen worden. Ook heeft hij een halfjaarlijks overzicht 
toegezegd die vanaf 2017 zal worden verstrekt.
De raadsgriffier geeft aan dat de eerste paar Beeldvormende vergaderingen al 
volgepland zijn met onderwerpen.
Na discussie wordt afgesproken om een EXTRA Beeldvormende vergadering te 
houden op 2 februari 2017 direct aansluitend aan het Presidium, die daarvoor één 
keer om 19.30 uur kan beginnen. Actie: raadsgriffier.
De invulling van die avond wordt dan als volgt:
1. Presidium van 19.30 – 20.30 uur.
2. Beeldvormende vergadering onderwerp 1 van 20.30 – 21.30 uur;
 toelichting op Spoorboekje MIRT-verkenning en Gebiedsvisie.
3. Beeldvormende vergadering onderwerp 2 van 21.30 – 22.30 uur;
bespreken van de afwijkingen besluitvorming B&W op de advisering ODR.

7. Rondvraag

De heer Van Wendel de Joode licht de reden van zijn vertrek toe.
De leden van het Presidium zeggen het jammer te vinden, maar wel begrip te 
hebben voor de keuze van de heer Van Wendel de Joode.

Mevrouw Van Kuilenburg merkt nog maar eens op dat er ook in Herwijnen weer 
een commissielid uit Geldermalsen aanwezig was bij een raadsledenbijeenkomst 
GNL. In haar optiek zijn deze avonden daarvoor niet bedoeld.
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Afspraak/
Actie

Mevrouw Van Kuilenburg deelt mede dat haar fractie alle stukken die na het 
fractie-overleg binnen een cyclus nog aangeleverd wordt, door haar fractie niet meer 
betrokken wordt bij de voorbereidingen op de Oordeelsvormende en 
Besluitvormende raad.

De heer Van de Wardt verlaat de vergadering bij de bespreking van de aangeboden 
reiskostenvergoeding.
Na discussie in het Presidium, kunnen de fractievoorzitters zich vinden in de 
aangedragen oplossing voor dit probleem. Wel geven ze de raadsgriffier de 
opdracht om dit nog even zwart op wit te stellen dat alles goed is afgewogen en het 
op deze wijze mogelijk is.

8. Sluiting

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 
21.00 uur.

Vastgesteld in de vergadering van het Presidium d.d. 2 februari 2016

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen H.H. de Vries
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ACTIELIJST
Nr. Activiteit Wie Startdatum Afgedaan op

16-08
(16-09)

Evaluatierapport Rekenkamercommissie

Als bijlage voegen bij een raadsvoorstel 
voor besluitvorming over vervolg en 
invulling Rekenkamercommissie.

raadsgriffier 03-03-2016 20-12-2016

16-09
(16-08)

Informatienota vacatures RcN

Afwachten met het inbrengen van een 
raadsvoorstel tot na de besluitvorming over 
de samenwerking/samenvoeging GNL in 
juni 2016.

raadsgriffier 03-03-2016 20-12-2016

16-13 Vluchtelingenopvang/-beleid

De reacties worden meegenomen naar het 
college. Zodra een plan van aanpak is 
opgesteld zal de raad weer worden 
geconsulteerd.

burgemeester 29-03-2016

16-18 Regionale Beleidsnotitie Jeugd/Wmo 
2017-2020

Agenderen in Beeldvormende vergadering 
september 2016.

Wordt doorgeschoven in de planning naar 
november in de BV en december in OR!

Is Regionaal doorgeschoven naar voorjaar 
2017!

raadsgriffier 01-06-2016

25-08-2016

08-11-2016

16-19 Rondvraag

Verzoek om notitie in het Presidium te 
brengen.

Ingebrachte notitie herschrijven naar 
aanleiding van de gemaakte opmerkingen.

Voorstel tot wijziging procedure 
rondvraag/collegevragen wordt ter 
bespreking ingebracht bij de fracties.

Burgemeester/ 
raadsgriffier

fractievoorzitter

01-06-2016

22-06-2016

20-09-2016
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16-23 VNG-workshop “financiën voor 

raadsleden”

Besproken met griffiers van GL en deze 
hebben te kennen gegeven eerst de 
discussie en besluitvorming over GNL te 
willen afwachten binnen de 3 raden.

Raadsgriffier 25-08-2016

20-09-2016

16-27 Informatievoorziening Varik/Heesselt

Om de raad meer structuur te bieden wordt 
voorgesteld om een tijdlijn te maken met 
momenten van de raad en de 
bevoegdheden daarbij. 

Raadsgriffier 12-10-2016 20-12-2016

16-28 Platformbijeenkomsten Avri
Werkwijze Avri met 
platformbijeenkomsten voorafgaand aan 
AB-vergaderingen wordt niet juist geacht. 
Hierop een reactie geven naar Avri

Raadsgriffier 12-10-2016 20-12-2016

16-30 Opstellen lijst “vertrouwelijke stukken”

Een lijst met documenten waarop de 
“vertrouwelijkheid” nog van toepassing is. 

Management-
team

08-11-2016

16-31 Onderzoek vergoeding iPads

Uitzoeken of de maandelijkse vergoeding 
voor het gebruik van de iPad ertoe leidt dat 
het uiteindelijk je bezit wordt?

Raadsgriffier 20-12-2016

16-32 Rekenkamer GNL

In overleg treden met Geldermalsen en 
Lingewaal om te komen tot 1 rekenkamer 
GNL.

Raadsgriffier 20-12-2016

16-33 Overzicht vastgesteld beleid

Informatienota met een overzicht van het 
vastgestelde beleid in Neerijnen aan de 
raad- en commissieleden verstrekken 
medio half januari 2017

Burgemeester 20-12-2016
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